
 

      
1e Directie 
Personeel

Verslag van de vergadering 

kenmerk 1DIR/AH 
betreft 6de commissie 

Aanwezige commissieleden :  
Alens Bruno, Johan Beke, Dirk Bafort, Bart Blommaert, Hilde Bruggeman, 
Kristina Colen, Rudy Corijn, Katrijn De Blanger, Philippe De Coninck, Dirk De 
Meerleer, Vera De Merlier, Patricia De Meyer, Greet De Troyer, Nicole De Vos, 
Luc Dekimpe, Veronica Koekhoven, Jamila Lafkioui, Luc Lampaert, Marc 
Lootens, Dirk Otte, Godelieve Stockman, Catherine Van Belle-Vanderstricht, 
Lena Van Boven, Freddy Van Eeckhout, Frans Van Gaeveren, Willy Van Hove, 
Bart Van Malderen, Steve Vandyck, Freddy Verbeke, Martine Verheyden, 
Martine Verhoeve, Tanguy Veys. 

De voorzitter opent de vergadering om 19.07 uur. 
 
Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Verslag van de vorige vergadering van 7 juni 2007. 
 
Opmerkingen : geen. 
 
Goedkeuring van het verslag. 

2. Provinciale Sportraad : goedkeuring van de statuten, van het huishoudelijk 
reglement en van de afsprakennota m.b.t. adviesverlening tussen de 
Provinciale Sportraad en het provinciebestuur 
 
De heer Vandemaele licht, nav. recente besprekingen, nog een drietal 
wijzigingen toe die zullen worden verwerkt in het ontwerp van raadsbesluit. 
Het betreft : 
* statuten 
- 'gehandicaptensportfederaties' telkens vervangen door ' sportfederaties 
voor personen met een handicap' 
- ' verhouding man/vrouw' telkens vervangen door ' verhouding naar 
geslacht' 

 
* huishoudelijk reglement: 
- artikel 10 §2 : schrappen van 'evenwel beperkt tot 1 vergadering per 
kalenderjaar' 

vergadering van 
6 september 2007 

aanwezige technici :  

Luc Vandemaele 
Adelbrecht Haenebalcke, 
secretaris 

verontschuldigd : 

Luc Derudder 
Jo De Loor 
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Bijkomende vergaderingen kunnen, mits voorafgaande goedkeuring van 
de agenda door de voorzitter van de sportraad. 
 
* Afsprakennota:  
 
Er moet geen een apart artikel voorzien worden om te stipuleren wie de 
vergadering leidt in de fase tussen de ontbinding van de oude sportraad en 
de aanstelling van de nieuwe voorzitter. In de praktijk gebeurt dit meestal 
door de uittredende voorzitter. 
 
Vragen : 
 
Tanguy Veys 
V : Voor de in aanmerking komende federaties staat vermeld dat deze of 
erkend moeten zijn door Bloso of lid zijn van het BOIC. Het lidmaatschap 
van het BOIC is toch geen logische toelaatbaarheidsvereiste? 
A : Enkel de Bloso-erkenning voorzien is te beperkend en sluit nl. 
verschillende federaties uit, waaronder een paar belangrijke (bv. 
Voetbalbond, Wielerbond). Om reden van streven naar volledigheid is als 
verruiming ook het lidmaatschap van het BOIC opgenomen. De sportraad 
wil nl. een ruime spreekbuis zijn. 
V : Als gevolg van het decreet is politieke vertegenwoordiging in de 
sportraad niet mogelijk. Is aan het alternatief van waarnemersschap 
zonder stemrecht gedacht? 
A : Het decreet sluit vertegenwoordiging of waarnemersschap van politieke 
mandatarissen uit. Het is wel niet de bedoeling om ook geen 
terugkoppeling te voorzien naar deputatie en provincieraad. Die band moet 
worden behouden en dit kan door bijvoorbeeld bespreking binnen deze 
commissie. Het decreet legt wel de autonomie voor de adviesraad op. 
V : In andere adviesraden/commissies wordt een (zeer) lage vergoeding 
(bv. 7 euro/uur) voorzien voor de vertegenwoordigers. Ik pleit voor een 
voorbeeldfunctie als provinciebestuur om toch in een billijke vergoeding te 
voorzien. 
A : Er zal in een betere vergoeding worden voorzien. De gangbare 
prestatievergoedingen voor leden van adviesraden, jury's en commissies, 
is nl. van toepassing. 

 
Tussenkomst : geen 
Antwoord/toelichting : gedeputeerde Bruggeman en Luc Vandemaele 
 
Dossier wordt doorverwezen naar de provincieraad van 12 september 
2007. 
 

3. Personeel – projecten : vaststelling van de contractuele 
personeelsbezetting 
Vragen : geen 
Tussenkomst : geen 
Antwoord/toelichting : Adelbrecht Haenebalcke  
 
Dossier wordt doorverwezen naar de provincieraad van 12 september 
2007. 
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4. Personeelsformatie : goedkeuring van  
- de toevoeging van de organisatie-eenheid "Coördinatiecel IKZ" in de 

personeelsformatie en van de toevoeging van een functie van 
"coördinator Integrale Kwaliteitszorg" aan deze organisatie-eenheid  

- de modaliteiten (rechtspositie) tot mandaatstelsel 
 

Vragen : 
 
Jamila Lafkioui 
V : Betekent het feit dat wordt voorzien in een periode van 5 jaar die 
maximaal tweemaal verlengd kan worden, meteen ook het uitdoofscenario 
m.b.t. IKZ? 
A : Neen, de mandaatperiode slaat op de bedoeling om dit telkens met 
iemand te kunnen doen die dit met voldoende kennis en enthousiasme 
kan (en moet) opnemen. Vandaar de intentie om na verloop van 
mandaattermijn(en) verder te werken met een nieuw personeelslid. 
 
Tussenkomst : geen 
Antwoord/toelichting : gedeputeerde Bruggeman 
 
Dossier wordt doorverwezen naar de provincieraad van 12 september 
2007. 
 

 
5. Varia 

 
Mevr. Lafkioui kreeg op eerdere vraag (zie vorig verslag) de 
resultatenrekening van Golf Puyenbroeck bezorgd, maar had verwacht 
dat dit punt nu op de agenda zou staan aangezien was gezegd dat één 
en ander nog diende te worden gerapporteerd aan de raad van 
september. 
De voorzitter deelt mee dat tijdens vorige vergaderingen inderdaad de 
resultatenrekening is bezorgd en besproken doch dat men in de maand 
september voor het eerst een beter zicht zou krijgen op de totale 
resultaten (nl. driving en 9-holes). Er wordt alvast gevraagd aan de 
dienst Sport om hiervan in een volgende commissievergadering verslag 
over uit te brengen. 
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De voorzitter deelt in samenspraak met de gedeputeerde mee dat hij een 
afzonderlijke commissievergadering wenst te beleggen tegen eind oktober 
teneinde het sportbeleidsplan te bespreken. Dit met doel rekening te 
houden met mogelijke opmerkingen die dan in de rapportering aan de raad 
van november kunnen worden toegevoegd. 
De leden stemmen hiermee in. 

 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.25 uur. 
 

 

Gent, 8 september 2007

Adelbrecht Haenebalcke  Luc Dekimpe 
de Secretaris    de Voorzitter 


